
Schriftelijke vragen voor wethouder Scheepers/Walters 

 

Op 14 februari stelde de SP vragen naar aanleiding van fiets en scooterparkeren aan de 

voorzijde van het station. (Zie bijlage) 

 

De entree van ons centrum verfrommelde en de geleidelijnen waren niet vrij. 

 

Het college ging aan de slag en een periode is het stationsplein toegankelijk geweest. Heel 

goed! 

 

Maar dan nu. Bijgaande foto’s (8 oktober) laten zien dat de chaos groter is dan ooit en tot 

overmaat van ramp is er waarschijnlijk een vergunning verleend om een 8tal (reclame) 

blokken midden op het plein te plaatsen. Die overigens 14 dagen mogen blijven staan zo leert 

navraag.  

 

De chaos is compleet.  

 

Kan het college zo snel mogelijk oplossingen bedenken om deze chaos op te lossen? 

 

 



 
 

 

Wat natuurlijk ten hoogste verbaasd is dat er voor 1.2 miljoen euro een fietsparkeren project 

gestart is maar dat daarin geen aandacht is voor de voorzijde en ook niet voor de achterzijde 

van het station. Het staat niet in het fietsbeleid centrum....  

 



 
 

 



 
 

 

Wat gaat het college doen om de fiets/bakfiets/scooterparkeerproblemen zowel aan 

voorzijde als de achterzijde van het station op te lossen? 

Is daarvoor een plan van aanpak? Het staat tenslotte niet in het fietsbeleid centrum.  

Is daarvoor een budget en hoeveel?  
 

 

Met vriendelijke groet,  

Bianca Verweij 

 


